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Pan 

Stanisław Choinka 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

W odpowiedzi na interpelacje Pana Radnego w sprawie wykonania 
trwałych nawierzchni wraz z oświetleniem ulic Koralowej oraz 
Stawki Denkowskie informuję, że w obecnie obowiązującym budżecie 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski nie zostały zabezpieczone środki 
finansowe umożliwiające podjęcie działań w zakresie wykonania 
trwałych nawierzchni ujętych w interpelacji ulic. Wykonanie docelowych 
nawierzchni wymaga przeprowadzenia pełnego cyklu inwestycyjnego - 
poprzez wcześniejsze zabezpieczenie odpowiednich środków 
finansowych umożliwiających opracowanie i zatwierdzenie dokumentacji 
projektowej, koniecznej do realizacji późniejszych robót budowlanych. 
Uwzględniając istniejącą sytuację rynkową Gmina Ostrowiec 
Świętokrzyski realizuje w pierwszej kolejności głównie te zadania 
inwestycyjne, które uzyskały możliwość współfinansowania ze źródeł 
zewnętrznych lub na realizację których zostały wcześniej zabezpieczone 
niezbędne środki finansowe. 

 Z informacji przedłożonych przez Wydział Inwestycji wynika, że 
będzie on wnioskował o zabezpieczenie w budżecie Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski środków finansowych umożliwiających podjęcie działań w 
zakresie opracowania kompleksowych dokumentacji projektowych wraz 
z uzyskaniem decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej w 
zakresie budowy ulic Koralowej oraz  Stawki Denkowskie.  
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